
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-04-14, § 9 

 

 Tid Torsdagen den 14 april 2011 kl 16.40 – 17.35  
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 26 april 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

Bo Arkelsten (M)   

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP) §§ 1-21 

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)   

Claudia Jiménez-Guala (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

   

Peter Abelin (M) för Daniel Valiollahi (M)  

Christoffer Kuckowski (M) för Datevig Mardirossian Lönn (M) 

Inga-Lill Larsson (M) för Jonas Naddebo (C)  

Charlotta Schenholm (FP) för Mark Klamberg (FP) § 22  

Hampus Rubaszkin (MP) för Mats Lindqvist (MP) §§ 1-21 

Maria Antonsson (MP) för Mats Lindqvist (MP) § 22  

 

Övriga ersättare: 

 

Christer Svärd (M) 

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S) 

Kajsa Stenfelt (V) 

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Magdalena Bosson, Louise Bill, Ted Ell, Staffan Forsell, Åse 

Geschwind, Lars Jolérus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 

 



  

 § 9 

Gatuåtgärder i samband med utbyggnad av Stockholmsarenan. 

Inriktningsbeslut 
Dnr T2011-410-00525 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden uppdrar åt kontoret att arbeta vidare med 

 detaljprojektering av föreslagna åtgärder. 

 

Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 24 mars 2011. 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M) och Mark Klamberg (FP) föreslår (se 

 beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) och Claudia Jiménez Guala (V) 

 föreslår återremiss enligt följande: 

 

1 Nämnden återremitterar ärendet. 

 

Ärendet är otydligt och ger inte tillräckligt beslutsunderlag. Det framgår inte hur 

kontoret kommit fram till att just dessa åtgärder ska vidtas och eller hur man 

prioriterat. Den kommande beslutsprocessen för gatuåtgärder i samband med 

Stockholmsarenan beskrivs inte heller. Därför bör ärendet återremitteras för att 

tydligare beskriva utgångspunkterna för förslaget, den kommande 

beslutsprocessen och i vilka skeden trafik- och renhållningsnämnden har 

möjlighet att påverka utformningen. Vidare bör belysas hur förslaget ökar de 

hållbara transportmedlens attraktivitet i jämförelse med bilen och hur gång och 

cykeltrafik har prioriterats. En barnkonsekvensanalys bör genomföras. 

Planeringen ska starta med fokus på ordningen gång, cykel, kollektivtrafik och bil.  

 

3) Malte Sigemalm m.fl. (S) föreslår följande: 

 

1 Att i huvudsak godkänna förslag till inriktningsbeslut . Samt att därutöver 

 anföra: 

 

I ärendet redovisas inriktning av trafikåtgärder i samband med att nya arenan 

färdigställs. Det är oerhört viktigt att, vilket inte framkommer i ärendet, redovisa 

trafikmängder idag och kommande prognoser för trafiksituationen när arenan är 

byggt och arrangemang genomförs. Möjligen har en sådan redovisning tidigare 

lämnats till nämnden. I ett scenario där både Globen och Arenan har arrangemang 

med max kapacitet är det c:a 35-40.000 personer som finns i området samtidigt. 

Att arrangera trafiksituationen vid ankomsten till området är i och för sig 

”mindre” omfattande än om vid situationen då samtliga lämnar inom samma 

tidsperiod. Frågan är om de åtgärder som vidtages och som redovisas i detta 

ärende är av sådan omfattning att de klarar stora arrangemang dels på Globen och 



  

dels på Arenan vid situation då båda arrangemangen slutar i princip samtidigt.  

Oavsett kollektivtrafik och insatser med extra bussar etc. måste man räkna med att 

många oavkortat kommer att ta eget fordon till arrangemangsarenorna. Det 

framgår inte hur många bussarmeter som kan nyttjas längs Enskedevägen, 

dessutom framgår inte hur stor kapacitetshöjning som blir vid ombyggnation 

Arenakopplet 

 

Beslutsgång i delen om återremiss 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer förslaget om att återremittera förslaget mot att 

avgöra ärendet vid dagens sammanträde och finner att nämnden beslutar att avgöra 

ärendet i dag. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton ställer övriga förslag mot varandra och finner att nämnden 

beslutar enligt förslag från Ulla Hamilton m.fl. (M) och Mark Klamberg (FP). 

 

Reservation 

Vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) och Claudia Jiménez Guala (V) 

reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag om återremiss. 

 

Malte Sigemalm m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


